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ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 

ΠΡΟΣ ΤΟΝ ΥΠΟΥΡΓΟ:-Υποδομών. κ.Κ.Καραμανλή 

 
ΘΕΜΑ: «Ακόμη δεν έχουν ανατεθεί τα αναγκαία αντιπλημμυρικά έργα γύρω από το 

νέο Α/Δ στο Καστέλι». 

 

 

Η κλιματική κρίση με τα ακραία καιρικά φαινόμενα που την συνοδεύουν  και η 

απουσία αντιπλημμυρικών έργων καθιστούν επιτακτική την ανάγκη άμεσης 

υλοποίησης τους. 

Τα πλημμυρικά φαινόμενα του 2019 και του 2020 ανέδειξαν  το μεγάλο πρόβλημα 

που αντιμετωπίζει η περιοχή του Δήμου Μινώα Πεδιάδας, το οποίο οξύνεται με την 

κατασκευή του νέου Α/Δ. 

Επειδή με την πρόσφατη τροποποίηση και επέκταση της σύμβασης παραχώρησης 

συμπεριελήφθησαν αντιπλημμυρικά έργα μόνο εντός του αεροδρομίου και 

Επειδή έχει εκπονηθεί εδώ και καιρό από τον παραχωρησιούχο, κατόπιν εντολής του 

Υπουργού Υποδομών, η προκαταρκτική μελέτη για την αντιπλημμυρική θωράκιση 

της περιοχής και τα αναγκαία έργα και σας έχει υποβληθεί αρμοδίως. 

 

Ερωτάσθε κε Υπουργέ: 

-Έχει αξιολογηθεί η προκαταρκτική μελέτη που σας έχει υποβληθεί και πότε θα 

ανατεθούν οι οριστικές μελέτες που απαιτούνται; 

-Έχετε τη δυνατότητα να αναθέσετε άμεσα τις αναγκαίες οριστικές μελέτες και μαζί 

τα αντίστοιχα έργα, για να κερδηθεί ο χαμένος χρόνος και να προληφθούν οι 

συνέπειες μιας καταστροφικής πλημμύρας στην περιοχή; 

 

 

Ο ερωτών Βουλευτής 

 

Βασίλης Κεγκέρογλου 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΠΙΚΑΙΡΩΝ ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

480

Ημερομ. Κατάθεσης:

24/2/2023

Ώρα κατάθεσης:

09:59'




